

# 裘錦秋中學(屯門)

### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

### 家長通告 2023-2024/102 第 75 屆香港學校朗誦節「英文集誦隊」參賽安排

#### 敬啟者:

為擴闊同學的視野及豐富其學習經歷, 貴子弟獲推薦加入「英文集誦隊」,代表學校參加由香港學校音樂及朗誦協會舉辦的「第75屆香港學校朗誦節」。比賽詳情如下:

比賽日期	11月30日(四)
比賽時間	15:55
比賽地點	元朗劇院 - 演藝廳
備註	1. 同學須穿著整齊校服。
	2. 學校將安排旅遊巴接送學生往返比賽地點。

如有查詢,請致電 2461 1555 與教務主任盧璚芝主任聯絡。如對是次比賽有任何查詢,家長可瀏覽以下網頁 https://www.hksmsa.org.hk/tc,以了解更多資訊。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二三年十一月二十三日



## 裘錦秋中學(屯門)

## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

# Parents Circular 2023-2024/102

#### Participation Arrangements for the 75th Hong Kong Schools Speech Festival

Dear Parents/Guardians,

To broaden students' horizons and enrich their learning experiences, your child has been recommended to join the 'English Choral Speaking Team' to represent the school in the 75th Hong Kong Schools Speech Festival organised by the Hong Kong Schools Music and Speech Association.

Details of the Competition are as follows:

Date	30 November 2023 (Thursday)
Time	15:55
Venue	Auditorium, Yuen Long Theatre
Remarks	1. Students are required to wear neat school uniforms.
	2. A coach will be arranged to transport students to and from the competition
	venue.

Should you have any enquiries, please contact the Head of Academic Affairs, Ms Lo King Chi via 2461 1555. If you have any questions about the Competition, you may also visit <a href="https://www.hksmsa.org.hk/tc">https://www.hksmsa.org.hk/tc</a> for more information.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal